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Protokół nr 45/2007 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 
z dnia 30.08.2007 r. 

 
 
 

Obecni – wg listy obecności 
Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1.Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – p. Zdzisław Korda 
Projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego o zmianie uchwały nr 24/2007 
Zarządu Powiatu Lęborskiego z dnia 12 kwietnia 2007 roku w sprawie 
określenia zadań i wysokości środków finansowych Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do realizacji w 2007 roku. 
2. Dyrektor PCE ZSP nr 1 p. Alicja Zajączkowska - problem zajęć 
praktycznych w Technikum Mechanicznym. 
3.Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 

4. Sprawy różne 
 

Ad 1) 
 
Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie – p. Zdzisław Korda 

przedstawił: 
 

projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego o zmianie uchwały nr 24/2007 
Zarządu Powiatu Lęborskiego z dnia 12 kwietnia 2007 roku w sprawie 
określenia zadań i wysokości środków finansowych Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych do realizacji w 2007 roku. 
 

Zarzad przyjął jednogłośnie przedstawiony projekt/zał. nr 2/przekazał 
projekt uchwały do zaopiniowania przez Komisje Zdrowia, Rodziny i Opieki 
Społecznej oraz Powiatowej Społecznej rady do Spraw Osób 

Niepełnosprawnych. 
 

Starosta p. Ryszard Wenta poruszył sprawę zbiórki pieniędzy na Domy 
Dziecka w Lęborku, która przeprowadzała Fundacja z Rzeszowa. 
Poinformował iż odbiór społeczny akcji był negatywny, gdyż wskazał na 

zaniedbania władz jeśli chodzi o zabezpieczenie podstawowych potrzeb 
podopiecznych Domów Dziecka w Lęborka – co  jest niezgodne z faktyczną 
sytuacją. Stwierdził że takie akcje są jak najbardziej potrzebne  ale powinny 

być przeprowadzane w porozumieniu z władzami oraz dzięki współpracy z 
naszymi powiatowymi fundacjami i wolontariatami przy nadzorze Kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Lęborku.  
 
 Zarzad zobowiązał również do przedłożenia w możliwe najbliższym 

terminie regulaminów organizacyjnych Placówki Wielofunkcyjnej Nr1 i 
Palcówki Wielofunkcyjnej nr 2 „Dom w Ogrodzie”. 
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Ad 2) 
 

Dyrektor PCE ZSP nr 1 p. Alicja Zajączkowska 
 

Poinformowała że dotarły do niej informacje o zamierzeniach dyrektora ZSP 
nr 1 p. Ryszarda Rozwadowskiego odnośnie organizowania zajęć 
praktycznych we własnym zakresie na bazie firmy NUMAFA. 

Prawdopodobnie p. Dyrektor zakłada że uczniowie Technikum 
Mechanicznego odbywać będą zajęcia  przez jeden semestr w firmie NUMAFA 
a jeden  w CKP. 

Pani Dyrektor poinformowała że do prowadzenia zajęć praktycznych zawodu 
potrzebni są nauczyciele z odpowiednimi uprawnieniami, którzy wystawiają 

ocenę końcową z zajęć i nadzorują oraz organizują program nauczania. Z 
wiedzy Pani Dyrektor w ZSP nr 1 nie ma nauczycieli z takimi uprawnieniami. 
Dodała iż Centrum Kształcenia Praktycznego powstało w celu wykonywanie 

właśnie tego typu zadań, czyli organizowania praktycznej nauki zawodu. Jej 
zdaniem takie posunięcia dyrektorzy powinni ustalać z organem 

prowadzącym, ponieważ nie mają uprawnień do samodzielnego zmieniania 
arkuszy organizacyjnych. 
 

Zarząd po wnikliwej analizie postanowił iż zajęcia uczniów Technikum 
Mechanicznego odbywać się będą w CKP przy ZSP nr 2, oraz nadzorowane  
będą pod względem realizacji i sposobu prowadzenia zajęć przez nauczycieli 

zatrudnionych w CKP zgodnie z  arkuszami organizacyjnymi i statutami  ZSP 
nr 2 i ZSP nr 1. 

/ 4 głosy za/ 
 
Ad 3) 

 
Inspektor Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Iwona Reszka 
przedstawiła: 

 
Prośbę Dyrektora ZSP nr 1 o przyznanie środków finansowych na nauczacie 

indywidualne dla uczniów: Kornelii Karczewskiej i Pawła Dobisza, 
zaplanowano 14 godzin zajęć, a dla uczennicy  Agnieszki Kubiak 
zaplanowano 12 godzin zajęć. 

 
Zarzad postanowił przyznać środki finansowe na nauczanie indywidualne dla 

wszystkich uczniów w wymiarze 12 godzin zajęć zgodnie z Rozporządzeniem 
Ministra Edukacji Narodowej w sprawie sposobu i trybu organizowania 
nauczania indywidualnego dzieci i młodzieży z dnia 29.01.2003r. 

/4 głosy za/ 
 
Prośbę Dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących  nr 2 o przyznanie 

środków finansowych na nauczanie indywidualne dla ucznia Marcina Lach, 
zaplanowano 12 godzin zajęć. 
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Zarząd postanowił przyznać środki finansowe na nauczanie indywidualne w 

wymiarze 12 godzin. 
/4 głosy za/ 

 
 
projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Stypendialnej 
Zarząd Powiatu przyjął uchwalę nadając jej Nr 56/2007 
/5 głosów za/ 
 

projekt uchwały w sprawie powierzenia obowiązków pełnienia funkcji 
dyrektora p. Teresie Ossowskiej – Szarej. 
Zarząd Powiatu przyjął uchwalę nadając jej Nr 57/2007 
/5 głosów za/ 
 

Naczelnik Wydziału Geodezji p. Bronisław Krzesiński przedstawił: 
 

Informacje o wysokości wyceny działki dla miasta Lęborka przy ulicy 
Traugutta. Wartość gruntu została wyceniona na kwotę 218 tysięcy 28 
złotych, wartość budynku 107 tysięcy 525 złotych co razem daje kwotę 326 

tysięcy złotych netto. Dodał, że wartość gruntu wynosi 48złotych 44 grosze 
za 1 m2. 
 

Zarząd przyjął powyższa informację i porosił o pilne wystosowanie pisma z 
informacją do Burmistrza Miasta Lęborka, oraz pilne wdrożenie procedur  

uregulowania stanu prawnego. 
 

Pan Naczelnik poinformował również że otrzymał opracowanie 

urbanistyczne dotyczące podziału na działki budowlane terenu przy ul. 
Artylerzystów.  

 
Kierownik Referatu Promocji i Rozwoju p. Andrzej Kubiak przedstawił: 
 

Prośbę Komendanta Hufca ZHP w Lęborku p. Krzysztofa Siwki o 
sfinansowanie plakatów i folderów Ogólnopolskiej Gry Polowej, która 
odbędzie się w Lęborku dnia 4-7 października 2007 roku. Foldery maja być 

rozesłane do różnych miast kraju plakaty wywieszone na terenie Powiatu 
Lęborskiego. Na informatorach i paktach ma być umieszczone Logo i Herb 

Powiatu. Komendant zaproponował wykonanie 500szt plakatów-koszt ok. 
1000zł i 500szt folderów koszt ok. 1200zł. 
 

Zarzad wyraził zgodę na  wykonanie  500szt. folderów  i 500szt. plakatów w 
drukarni, z którą warunki uzgodni Referat Rozwoju i Promocji Powiatu 
Lęborskiego. 

/5 głosów za/ 
 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik 
 

Zarząd Powiatu przeanalizował wysokość wynagrodzeń w Powiecie Lęborskim 
w porównaniu ze średnia krajową i średnią wynagrodzeń w Województwie 
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Pomorskim i postanowił sprawdzić możliwość przyznania podwyżki dla 

pracowników Starostwa Powiatowego w Lęborku na takim poziomie, aby 
uzyskać średnią wojewódzką, w sposób zróżnicowany dla poszczególnych 

pracowników; ZDP 15% ponieważ podwyżek nie było od trzech lat; w 
pozostałych jednostkach 10% z zastrzeżeniem, że pielęgniarki  i opiekunki 
środowiskowe 5%, ponieważ uzyskały podwyżkę od czerwca 8%, co razem 

wyniesie 13%. 
 
Zarząd Powiatu poprosił p. Skarbnik o przygotowanie symulacji kosztów  na 

2007/2008 rok w związku z proponowanymi podwyżkami. 
 

Ad 4) 
 
Wicestarosta p. Wiktor Tyburski poinformował Zarząd, że odbyło się 

spotkanie z niektórymi dyrektorami szkół oraz z przedstawicielami  Związków 
Zawodowych. Miedzy innymi poruszono sprawę łączenia szkół wieczorowych. 

Przedstawiciele Związków Zawodowych zaproponowali aby Zarzad zmienił 
swoje wskazania. 

Zarzad biorąc pod uwagę problemy pracownicze i prośbę członków 

Związków Zawodowych postanowił pozostawić w ZSE - H klasę II Technikum 
Informatycznego. Natomiast pierwsze z naboru w bieżącym roku uruchomić 
tylko w ZSGŻ i A z możliwością przyjęcia kandydatów, którzy zgłosili się do 

ZSE –H. W ZSE – H zostawić również drugą klasę Technik – Handlowiec, 
natomiast dalszy nabór do klasy pierwszej prowadzić tylko w PCE. 

Zarzad zaproponował również żeby w przyszłości skupić kształcenie 
dorosłych w Centrum Kształcenia Ustawicznego, ponieważ to jednostka 
stworzona do tego typu zajęć i daje możliwość pozyskania dodatkowych 

środków finansowych zewnętrznych. 
/5 głosów za/ 

 
Wicestarosta p. Wiktor Tyburski poruszył sprawę przygotowywania projektów 
o środki unijne w ramach - Powiatowego programu na rzecz zatrudnienia i 

spójności społecznej. Powiat nie jest w stanie sam założyć Stowarzyszenia na  
bazie którego realizowano by założenia projektu, wzorowanego na Sopockim 
projekcie ‘Na fali”. Założeniem projektu jest zaproponowanie uczestnikom 

propozycji na najwyższym poziomie, przedstawienie najlepszych rozwiązań. 
Zajęcie się tym projektem zaproponował  Caritas- diecezji Pelplińskiej, lecz 

organizacja nie była zainteresowana. Po wstępnym rozeznaniu do wykonania 
tego projektu kwalifikują się : Stowarzyszenie „Kobiety aktywne” i „Rodzina 
Kolpinga”. 

Wicestarosta poinformował, że oczekuje na informacje dot. możliwości 
realizacji projektu od obu tych stowarzyszeń i w najbliższym czasie 
przedstawi efekty prowadzonych rozmów. 
 

Na powyższym protokół zakończono. 
Protokołowała: 

 
Małgorzata Maszota 
 


